



## Dagordning styrelsemöte 8/9 - 2020

### ***§1 Mötets öppnande***

Mötet förklaras öppnat.

### ***§2 Närvarande ledamöter***

David Matsson

Erik Österberg

Erik Purfürst

Emmy Rylander

Sebastian Torres

Axel Halvarsson

Eliaz Utbult

Natasha Mattsson Larsson

Erica Källberg

Rebecca Miller

Masis Vardanian

Niclas Landström

Robin Nappo

### **§3 Val av mötesordförande**

Erik Österberg väljs till mötets ordförande.

### **§4 Val av mötets sekreterare**

Erik Purfürst väljs till mötets sekreterare.

### **§5 Val av justerare**

Axel Halvarsson och David Matsson väljs till mötets justerare.

### **§6 Fastställande av dagordning**

Dagordningen fastställs.

### **§7 Genomgång av föregående veckas mötesprotokoll**

Sekreterare, Erik Purfürst, går igenom förra veckans, 1/9–20, protokoll.

### **§8 Varvet runt**

**Sekreterare:** Har haft kontakt med kåren och JURO för att ta fram medlemsregister till MUCF-bidraget. I övrigt skött det löpande arbetet.

**Utbildningsansvariga (genom Sebastian Torres och Rebecca Miller):** Har valt kursombud till höstterminen (se vidare i punkt 12 §). Ska på möte med kårens utbildningsutskott idag.

**Kassör:** Har sett över budgeten då den påverkats av de många inställda evenemangen. I övrigt skött det löpande arbetet.

**Idrottsansvarig:** Har skött det löpande arbetet.

**Näringslivsansvariga (genom Erica Källberg och Emmy Rylander):** Har varit och ska i veckan på möten med samarbetspartners. Har packat JF-påsar, till de nya studenterna, tillsammans med resten av styrelsen.

**Evenemangsansvariga (genom Robin Nappo och Eliaz Utbult):** Har abonnerat Muchachos (restaurang och bar) till en AW på onsdag (9/9). Har i övrigt skött det löpande arbetet.

**Ordförande:** Har varit på en del möten samt mailat en del.

**Kommunikationsansvarig:** Har arbetat en del med mailen då det strulat lite. Har även fått en del beställningar av medlemströjor.

**Chefredaktör:** Har haft möte med de andra chefredaktörerna för att planera intervjuer och annat till nästa upplaga av rättstrycket. Kommer ha ett redaktionsmöte denna eller nästa vecka.

**Vice ordförande:** Har skött det löpande arbetet.

### **§9 Samarbetsförfrågan AJF Linköping**

Affärsjuridiska föreningen i Linköping har varit i kontakt med styrelsen om att inleda någon typ av samarbete. Styrelsen diskuterar. Styrelsen beslutar att inte ingå det samarbete som föreslagits.

### **§10 Postbeskrivningar och testamenten**

Vice ordförande, Erik Österberg, uppmuntrar samtliga styrelsemedlemmar att redan nu se över arbetsbeskrivningarna för varje post för att se till att de är uppdaterade inför årsmötet och valet av ny styrelse. Samma sak nämns angående testamenten för varje styrelsepost.

### **§11 Representant Humanjuridiska föreningen**

Information: Humanjuridiska föreningen är ett kontaktnät mellan studenter och verksamma jurister inom just humanjuridik. Juridiska institutionen (vid Göteborgs universitet) är även kopplad till föreningen.

Som nämnts vid ett tidigare möte har en förening för humanjuridik startats. Det har då sagts att de skulle vilja ha en representant från varje förening för juriststudenter på skolan, däribland JF. Ordförande, David Matsson, tog sig inledningsvis på sig ansvaret att representera JF men frågar nu styrelsen om någon annan ledamot hellre skulle vilja åta sig det uppdraget. Chefredaktör, Masis Vardanian, erbjuder sig att vara representant. Styrelsen beslutar att Chefredaktör, Masis Vardanian, ska representera JF.

### **§12 Kursombudsutskottet**

Utbildningsansvariga redovisar lite från urvalsprocessen till kursombudsutskottet.

Det var i år väldigt många som sökte att få vara kursombud. Utbildningsansvariga (Sebastian Torres och Rebecca Miller) och de två utbildningsansvariga för FEMJUR fick rösta på vilka kandidater som skulle passa bäst som kursombud. Vid bedömningen var framförallt motiveringen viktig, samt även vikten av att ha en bred representation. Det beslutades även att det skulle vara 4st. kursombud för termin 1 istället för 3st., som det brukar vara.

Utbildningsansvariga har även sett till att ha med lite personlig feedback till de som sökt till kursombud.

### ***§13 Datum Workshophelg***

Det bestäms att styrelsen ska ha en workshophelg, som nämnts under tidigare möten, 9–11 oktober.

### ***§14 Signering av protokoll***

Punkt som togs upp i våras då det varit lite problem med signeringen av mötesprotokoll. Styrelsen bestämmer att punkten ska bordläggas till ett senare möte.

### ***§15 Bal***

Styrelsen diskuterar om det ska planeras en bal till hösten. Det beslutas att punkten ska bordläggas till nästa vecka.

### ***§16 Övrigt***

**Kvinnligt nätverk för jurister:** En advokat som startat ett nätverk för kvinnliga jurister har kontaktat JF. Styrelsen diskuterar. Det bestäms att JF först och främst ska kolla med FEMJUR om de vill hålla i kontakten med dem.

**Halvtidsfest för T5:** Styrelsen diskuterar om och hur man skulle kunna ha en halvtidsfest för de studenter som läser termin 5.

### ***§17 Nästa möte***

Tisdag 15/9 kl. 8:00-10:00.

### ***§18 Mötets avslutande***

Mötet förklaras avslutat.